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Samverkan med byggbranschens aktörer har tydligt prioriterats av förvaltningarna inom 
stadsbyggnadsområdet. Detta t.ex. genom Byggsamverkan där direktörerna från 
exploateringsförvaltningen och stadsbyggnadsförvaltningen deltar regelbundet. Dessutom 
finns en ymnig flora av kontaktytor inom ramen för löpande ärendehantering, gemensamma 
projekt och diverse andra mötesplatser. Vi delar därför inte den bild som ges i yrkandet att det 
är brist på dialog som saknas. Tvärtom finns en mycket livaktig dialog bara mellan 
förvaltningarna och branschen. Från politiskt håll sker möten med branschföreträdare vid ett 
flertal tillfällen under året.  

 

För att skapa en sammanhållen stadsutveckling sker nu ett skifte från markanvisning i tidiga 
skeden till att ske senare genom att markanvisningarna harmonierar bättre med 
detaljplanearbetet samt att vi undviker situationen med ideliga förlängningar av redan 
beviljade markanvisningar.  

 

 

 


